
ČLANI LE NA PAPIRJU O IPD Z JANJO KLEMEN,
PREDSEDNICO KOMISIJE
PRIOK ZSMS

Komisije za IPD imajo med
komisijami v 0 0 ZSMS največ
težav pri svojem delovanju, še
posebej zato, ker je področje
njenega dela zelo pomembno.
Zakaj je tako? Kako povečati
dejavnost komisij za IPD?

Da bi dobil odgovore na ta
vprašanja in zvedel še kaj več o
delu in pomenu komisij za 1PD,
sem se namenil k predsednici
komisije za IPD pri OK ZSMS
Janji Klemen. Povedala je §e
marsikaj o svojem delu v W Z
Vevče, o delovnih brigadah . . .

,,fomisija za IPD pri občinski
konferenci zaobsega vse referente iz
delovnih organizacij, kiajevnih skup-
nosli in šol. Referenti za IPD iz de-
lovnih organizacij so premalo delav-
xa, vsaj - iz tistih, ki imajo ustanov-
|ene 00 ZSMS - čeprav bi bilo to
zelo pomembno in potrebno. Posa-
mezne 00 ZSM na mnogih področ-
jih delujejo, kolikor je v njihovi
moči. Seveda pa je to veliko odvisno
Od možnosti, v katerih delujejo. Pre-
malo pa so angažirani mladinci na
podiocju IPD. Naj navedem samo
primer: mladince in mladinke v 00
mnogo bojj privlačijo šport, kultura
in zabava, dek> v IPD pa zahteva ce-
lega človeka — človeka, ki je pri-
piavljen, da se bo nadalje izobraže-
val, kajti IPD ni samo zabava, am-
pak tudi delo. Zato je dolžnost ko-
misij za IPD iz delovnih organizacij,
krajevnih skupnosti, 00 ZSM svoje
delovne programe organizirati tako,
da bodo pritegnili mladinca k delu,
ne pa da takoj pričnejo s predavanji,
ki so ponavadi dobro organizacjjsko
pripravljena, a zaradi nepoznavanja
snovi nekoristna. Predavanja bi mo-
rala vsaj v začetku obsegati teme a
vsakdanjega življenja in probleme, ki
so v tistem trenutku aktualni (sedaj
npr. (Bližnji vzhod).

Dalje: sem proti takojšnjemu
ustanavljanju marksističnih krožkov

in komisjj za IPD - ki naj ne zapol-
njujejo vrzeli pred zrelostjo za usta-
novitev teh kiožkov - kajti zagovar-
jam stališče, naj IPD raje dobro de-
luje z manj člani, kot da je njihovo
delo nekvalitetno in nekoristno.
Zlasti v naši, pa tudi v drugih komi-
sijah se moramo bojevati proti
temu, da člani niso le na papiiju,
temveč da s svojim delom dokazu-
jejo svojo aktivnost m socialistično
samoupiavljavsko usmerjenost.

Pomemben del programa komisij
za IPD naj bo povezovanje s samo-
upravnimi oigani v delovnih organi-
zacjj, z organi ZK in z drugimi poli-

tidnimi organizacyami na terenu.
Sodelovati morajo zlasti z drugimi
političnimi organizacijami na te-
renu. Sodelovati morajo zlasti z 00
pri sprejemanju oz. predlaganju no-
vih clanov v ZK. Pozomost morajo
usmerjati na takšne člane, ki s svo-
jim delom in prepričanjem doka-
žejo, da so zreli za vrste ZK, da se
zavedajo odgovomosti in da so pri-
pravljeni sodelovati, ne pa take, ki
vstopajo v vrste ZK iz kakršnegakoli
koristoljubja.

Med glavne naloge komisy za IPD
sodi izobraževanje referentov. To
poteka na različne načine: od semi-
narjev, javnih tribun in okroglih miz
do političnih šol. Sicer pa so naloge

stalne in jih določamo iz meseca v
mesec.

Do oktobia, to je do zaključka
mandata, naj naštejem samo nekaj
aktualnih nalog:

- oiganiziianje javne razprave o
zakonu o združenem dclu,

- izobraževanje štabovMDA,
- sodelovanje pri prireditvah, ki

jih organizira občinska konferenca,
- vključevanje komandirjev

MPPČ v delo komisu, oz. izobiaže-
vanje le-teh,

- sodelovanje v delovnih akcijah
(v IPD),

- obiski posameznih 00 ZSMS
in

- sodelovanje v mestni komisiji
zalPD.

LUeleženci politidnih šol, v večini
mladi delavci, premalo sodelujejo v
mladinskih organizacijah, kar bo po-
trebno v bodoče popravitj. To lahko
storimo že sedaj, ob novem evidenti-
lanju kandidatov, in sicer tako, da
mlade delavce, ki so končali politič-
no šolo, pritegnemo k delu za odgo-
vomejše in zahtevnejše funkcije.
Znano je namreč, da so rezultati po-
litičnih šol, zlasti zadnje, pozitivni
glede na znanje, ki ga člani prido-
bjjo v njih in to znanje bodo lahko
pri nadaljnjem delu zelo koristno
uporabili."

Delovne akcije so velikega po-
mena, Ce jih gledamo z materialnc
plati ali če upoštevamo, koliko se
raladi med seboj spoznajo in razu-
mejo. Kaj ti meniš o sodelovanju na
delovnih ackjjah?

,,Zal sama še nisem sodelovala na
nobeni delovnj akciji. Sicer pa
mislim, da je to vredno vse pohvale.
V prvih povojnih letDi je bil namen
delovnih akcij predvsem gradnja
prog, cest, mest, kar vse je tedaj bilo
porušeno. EBnes je zavzetost mla-
dincev na akcijah enaka ali šc večja,

cilj pa popolnoma drug, kajti sedaj
gre za pomoč zaostalim področjem
in tudi predelom naše domovine, ki
jih prizadenejo naiavne katastrofe.
Obenem pa so delovne akcije po-
moč vsej družbi, zlasti v dobi, v ka-
teri živimo, to je v dobi stabilizacije,
dobi varčevanja. Î jihov namen pa ni
samo delo, ampak tudi zbliževanje
mladih iz vseh republik in izobraže-
vanje, saj so MDB politične šole v
malem, po obsegu piogiama in v ve-
likem po številu slušateljev."

Zaposlena si v VVZ Vevče, kjer si
tudi sekretarka OO ZK. Ali lahko
kaj poveš o vašem W Z in delu v
njem?

,,Zaposlena sem v šolskem oddel-
ku VVZ. Tu so predvsem učenci iz
delavskih družin, katerih starši so
zaposleni v Papirnici Vevče. Papit-
nica je tudi ustanoviteljica VVZ (ta-
krat: doma igre in dela) in rade volje
priskoči na pomoč s pisarniškim
materialom, odstopi kultumi dom
itd. Zato smo z njo tesno povezani,
dobro pa sodelujemo tudi z DPO v
KS, npr. pri proslavah ob prazni-
k i h . . .

V varstvu je 140 otrolc, ki so raz-
deljeni v šest dcupin. Otroci šolskega
oddelka so zelo aktivni v naših krož-
kih - letos delujejo folklorni, lut-
kovni, likovni in športni krožek, po-
leg tega pa vadimo še ročne spret-
nosti in pevski zbor. Cbiskujemo
tudi zaprto kopališče v Tivoliju,
predstave v gledališčih in kino pred-
stave v mladinskem kinu Mojca.

Tudi v našem VVZ se srečujemo s
ptoblemi, vendar so ti nekoliko
manjšl Zaželjene bi bile večje kapa-
citete. Efelno rešujemo ta problem
tako, da posamezne oddelke kombh
niramo z učenci iz več razredov. Vsi
otroci šolskega oddelka obiskujejo
osnovno šolo Polie."
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